
PROTOKÓŁ Nr XXVII/13
z XXVII posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 30 grudnia 2013 roku.

Sesja  Rady  Gminy  Mielnik  rozpoczęła  się  w  sali  konferencyjnej  Urzędu  Gminy
Mielnik ul. Piaskowa 38 o godz. 900, zakończyła się o godz. 1210-

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcia  XXVII  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  jej  Przewodniczący  Pan
Władysław Stankiewicz.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych.

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan Przewodniczący Rady na wniosek Pana Wójta wycofał z porządku obrad dwa punkty:
1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Mielnik na rok 2013.
2) Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy

Mielnik na lata 2013-2020.

Pani Maria Boguszewska  zgłosiła  wniosek w sprawie wprowadzenie  do porządku obrad
sesji punku “Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy
Mielnik”.

Za wnioskiem opowiedziało się 6 radnych, przeciw wnioskowi 8 radnych. Wniosek
został odrzucony.

Rada Gminy 13 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się, ustaliła porządek obrad
XXVII sesji wraz z zaproponowanymi zmianami.
Brzmi on następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mielnik na rok 2014.
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy

Mielnik na lata 2014-2025.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2014r.
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mielnik na rok 2014.
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na 2014r.
11. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy na 2014r.
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12. Przyjęcie informacji z działalności Komisji Rady Gminy w 2013r. oraz przedstawienie
planów pracy Komisji na 2014r.

13. Analiza działań promocyjnych. Kształtowanie wizerunku gminy.
14. Ocena stanu przygotowań do okresu zimowego.
15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
16. Wolne wnioski.
17. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z XXVI sesji Rady Gminy jest
wyłożony na sali  obrad i jeżeli  do końca sesji  nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub
poprawki, zostanie on przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o swojej pracy między sesjami.

1) Większość  wysiłku  w  okresie  między  sesjami  była  skupiona  na  przygotowaniu
projektu budżetu gminy na 2014r. 

2) W sprawie kanalizacji mamy uregulowaną płatność w wysokości 2 mln.300 tys.zł dla
firmy SKANSKA. Mamy zrealizowane 98 % całej kanalizacji, pozostały tylko same
przyłącza  do  domów.  W  związku  z  tym,  że  w  trakcie  realizacji  dokumentacji
zamiennej  wynikła  sprawa nieuwzględnienia  w decyzji  środowiskowej i  w decyzji
celu  publicznego  kilku  numerów  działek,  Pan  Wójt  podjął  próbę  wyjaśnienia  tej
sytuacji.  Jeden  z  mieszkańców  odwołał  się  w  tej  sprawie  do  inspektora  nadzoru
budowlanego, w związku z czym mamy wstrzymaną budowę kanalizacji i rozpoczął
się  proces  administracyjny  i  kontrolny  związany  z  realizacją  tej  inwestycji.
Przewidujemy,  że  potrwa  on  od  6  do  8  miesięcy  i  w  tym  okresie  nie  będziemy
przyłączać  mieszkańców do kanalizacji.  Są uzgodnienia  związane  z  przesunięciem
terminu realizacji kanalizacji, tak, żebyśmy mogli zmieścić się w nowych terminach,
w tym także z finansowaniem Urzędu Marszałkowskiego.

3) W  omawianym  okresie  mieliśmy  ważne  ćwiczenia  strażackie,  dotyczyły  one
symulacji  pożaru  kościoła  w  Mielniku.  Jako  obserwatorów  ćwiczeń  zaprosiliśmy
wszystkich proboszczów z naszych parafii a także księży z poza terenu gminy. Takich
ćwiczeń na terenie powiatu jeszcze nie było. W ćwiczeniach uczestniczyły wszystkie
jednostki z systemu ratowniczo-gaśniczego z powiatu. 

Pan  Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  wpłynęła  do  niego  następująca
korespondencja:

1) pismo  z  Prokuratury  Rejonowej  w  Siemiatyczach  o  wszczęciu  postępowania  w
sprawie przekroczenia uprawnień przez funkcjonariusza publicznego.

2) Pismo  od  Pana  K          N             dotyczące  spraw  proceduralnych
związanych z rozpatrzeniem skargi. Pismo to Pan N            przedstawił radnym na
poprzedniej sesji.

3) Pismo Pana L      D               w sprawie wypowiedzi  Pana Wójta Gminy na
posiedzeniu komisji w dniu 22.11.2013r. dotyczącej wskazania Pana D              
jako osoby odpowiedzialnej za błąd w decyzji środowiskowej.
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Do punktu 5.

Interpelacja nr 66/13 Pana Stefana Troca
Przebieg  dróg  gminnych  odbiega  w  terenie  od  stanu  ewidencji  geodezyjnej.  Droga  z
Moszczony Królewskiej  do  Kudelicz  nr.  geodezyjny  627 i  802 nie  ma  ciągłości  tj.  brak
przejazdu  przez  działkę  Nadleśnictwa  Nurzec.  Proszę  o  wytyczenie  tej  drogi  w  terenie.
Informację o sposobie załatwienia proszę przesłać dla Pana P    M       zam.           
             .  Proszę  o wyznaczenie  w terenie  drogi  nr  geodezyjny 963 na odcinku  od
żwirówki do Końskich Gór do asfaltu Końskie Góry-Radziwiłłówka oraz udrożnienie drogi
poprzez wycięcie drzew i usunięcie kamieni.

(w zał. na str.............prot.)

Interpelacja nr 67/13 Pana Stefana Troca
Zlikwidowany został sklep GS w Moszczonie Królewskiej, który obecnie jest do sprzedaży.
Proszę o podjecie działań w celu nabycia tej działki przez Gminę Mielnik. W przypadku gdy
ta działka zostanie sprzedana utrudniony będzie dostęp do świetlicy i placu zabaw oraz brak
będzie parkingu przy świetlicy.

(w zał. na str.............prot.)

Interpelacja nr 68/13 Pana Stanisława Drozdowskiego
W  załączeniu  dołączam  listę  osób  popierających  zdemontowanie  progów  zwalniających
zamontowanych na drodze powiatowej nr 1786B w miejscowości Wajków. Progi zwalniające
nie  spełniają  swojej  roli.  Utrudniają  rolnikom  dojazd  do  pól  uprawnych  ciągnikiem  z
podłączonymi maszynami rolniczymi. Proszę o załatwienie w jak najkrótszym czasie sprawy
związanej z zdemontowaniem progów.

(w zał. na str.............prot.)

Interpelacja nr 69/13 Pana Sławomira Pytla
Na podstawie § 26 Statutu Gminy Mielnik zgłaszam interpelację w sprawie realizacji zadań
inwestycyjnych  na rok 2014 pkt 19 – rozbudowa linii  oświetleniowych  na terenie  Gminy
Mielnik.
Wnoszę  o  modyfikację  realizacji  zadania  inwestycyjnego  zaplanowanego  na  rok  2014  –
rozbudowa linii  oświetleniowych  na  terenie  Gminy  Mielnik.  Mieszkańcy Gminy  Mielnik
podczas  spotkań  Rady  Parafialnej  Parafii  Prawosławnej  w  Mielniku  wskazywali  na
zaniedbania Urzędu Gminy w zakresie oświetlenia ulicy Cerkiewnej w Mielniku. Zaniedbania
te to brak jakiegokolwiek oświetlenia ulicy Cerkiewnej prowadzącej w kierunku cmentarza od
ulicy Brzeskiej i przyległego do niej placu parkingowego przy cmentarzu parafialnym. Jest to
miejsce gdzie często poruszają się osoby starsze i po zmroku brak oświetlenia jest dla nich
wielkim utrudnieniem. Aby nie zaniedbywać zgłaszanych potrzeb małych społeczności naszej
gminy  uwzględnienie  oświetlenia  ulicznego  tej  ulicy  w  realizacji  tego  zadania  jest
uzasadnione.

(w zał. na str.............prot.)

Interpelacja nr 70/13 Pana Sławomira Pytla
Na podstawie § 26 Statutu Gminy Mielnik zgłaszam interpelację w sprawie realizacji zadań
inwestycyjnych na rok 2014 pkt 1 – budowa kanalizacji sanitarnej.........
Wnoszę  o  zwiększenie  nadzoru  inwestorskiego  nad  realizacja  zadania  inwestycyjnego
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zaplanowanego  na  lata2010-2014  –  budowa  kanalizacji  sanitarnej.....  Mieszkańcy  Gminy
Mielnik podczas spotkań Rady Parafialnej Parafii Prawosławnej w Mielniku wskazywali na
niewłaściwe  wykonanie  nawierzchni  chodników  oraz  miejsc  parkingowych  przy  ulicy
brzeskiej  w  Mielniku  na  wysokości  działek  5967,  5967,  5970  (Parafia  Prawosławna).
Nieprawidłowości zgłaszane radnemu przez mieszkańców naszej gminy to:

• niedbałe ułożenie kostki brukowej chodnika i parkingów, stan poprzedni nie został
przywrócony,

• dziury powstałe między ułożonymi kostkami na chodniku, w których kobiety obawiaja
się zniszczenia obcasów obuwia,

• zostały  zniszczone  krawężniki,  ponownie  ułożono  wyszczerbione  krawężniki  co
wskazuje, że stan poprzedni nie został przywrócony,

• powstałe dziury zamaskowane zostały poprzez zasypanie piachem i będą wyłaniać się
przy działaniu warunków atmosferycznych.

Aby nie lekceważyć zgłaszanych uwag mieszkańców proszę o podjęcie skutecznych działań
aby wykonawca inwestycji wywiązał się z warunków zawartej umowy z inwestorem.
Proszę o udzielenie ustnej i pisemnej informacji do wiadomości mieszkańców.

(w zał. na str.............prot.)

Zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
Proszę  podać  jak  zostały  rozdysponowane  środki  finansowe  w  kwocie  100  tys.zł.  na
opracowanie  Strategii  Rozwoju  Gminy  Mielnik  na  lata  2012-2032.  Jest  to  moje  trzecie
pytanie w tej sprawie.

Zapytanie Pana Zbigniewa Jonio
Był przeprowadzony remont oświetlania ulicznego w Mielniku, w trakcie którego pominięto
naprawę lamp ulicznych w tzw. olszynie (odcinek ul. Brzeskiej w stronę Przedmieścia). Czy
Urząd  Gminy  nie  ma  obowiązku  wysłać  na  odbiór  takiej  naprawy swojego  pracownika?
Mieszkańcy Przedmieścia  interweniowali  u Pana radnego w tej  sprawie,  taka sytuacja nie
powinna się zdarzyć.

Zapytanie Pana Kazimierza Toboty
Prowadzone jest odkrzaczanie gór w stronę domków campingowych - z jakiego funduszu jest
to płacone? Wcześniej  robiła to jakaś firma, teraz robi to Zakład Komunalny.  Jeśli jest to
robione z budżetu gminy, to należy tego dopilnować, bo prace prowadzone są zbyt wolno.

Zapytanie Pani Olgi Pogrebniak
W  Radziwiłłówce  nadal  niedrożne  są  studzienki  kanalizacyjne,  Pani  radna  zgłaszała
wcześniej ten problem.

Zapytanie Pana Sławomira Pytla
1) Jakie przepisy regulują pobieranie opłat  za korzystanie  ze świetlic  wiejskich przez

mieszkańców?
2) Czy planuje się oświetlenie obiektów zabytkowych (świątyń) na terenie gminy?
3) Jakie występują przesłanki, które wpłynęły na odłożenie rozpatrzenia skargi na Wójta

Gminy  Mielnik  na  czas  nieokreślony?  Pan  Przewodniczący  na  poprzedniej  sesji
oznajmił, że skarga ta niezwłocznie będzie rozpatrzona.
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Zapytanie Pana Witolda Terebuna
Czy w nowym  budżecie  są  środki  na  wyrównanie  dróg  Koterka-Wilanowo  i  Wilanowo-
Telatycze.

Do punktu 6.

Pan Wójt  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  budżetu  gminy  na
2014r.  Stwierdził,  że tegoroczny budżet  starano się  przygotować tak,  aby nasze trzyletnie
starania  o różne  środki  unijne,  o  prace  związane  z  dokumentacją  na realizację  inwestycji
można  było  rozpocząć,  a  niektóre  zakończyć.  Budżet  został  tak  skonstruowany,  żeby
zachować w miarę sprawiedliwy podział środków finansowych, proporcjonalnie do wielkości
sołectw czy miejscowości.  W budżecie przeznaczamy duże środki na realizację zadań nie
będących bezpośrednio naszymi zadaniami, dotyczy to środków na remont i naprawę dróg
powiatowych. Zabezpieczyliśmy w budżecie funkcjonowanie wszystkich naszych jednostek,
przewidzieliśmy  możliwość  zwiększenia  wynagrodzeń  pracowników  we  wszystkich
gminnych jednostkach w wysokości do 5 % (od 2 lat nie było w jednostkach zwiększenia
wynagrodzeń).  Dochody budżetu  gminy  w roku 2014 są  prognozowane  w wysokości  20
mln.348 tys.zł.,  z czego dochody bieżące to 15 mln.875 tys.zł.  a dochody majątkowe to 4
mln.473 tys.zl. Istotną sprawą w budżecie jest to to, że przewidziane w budżecie wydatki na
inwestycje o 4 mln.zł przekraczają dochody majątkowe i pieniądze te pozyskamy ze środków
unijnych lub też z kredytów. Budżet zakłada kredyt na sfinansowanie części inwestycji oraz
kredyt związany ze spłatą odsetek. Odsetki i raty kapitałowe zamierzamy spłacić ze środków
własnych, dlatego też w ciągu roku będziemy pomniejszać prognozy kredytowe.
O takich możliwościach świadczy przykład minionego roku, gdzie w budżecie na rok 2014
założono wysokość kredytów i pożyczek w kwocie 4 mln.300 tys.zł. Ostatecznie wzięliśmy
kredyt w wysokości 1 mln.300 tys.zł. czyli praktycznie o 3 mln.zł. mniej, niż zakładał budżet.
Pan  Wójt  stwierdził,  że  uważa,  że  w roku 2014  w sposób  znaczący  uda  się  zmniejszyć
planowany kredyt. 
W  oparciu  o  wnioski  radnych  składane  na  posiedzeniach  Komisji  Pan  Wójt  wniósł
autopoprawkę  do  projektu  budżetu  polegającą  na  zmniejszeniu  sumy  100  tys.zł.
przewidzianej na promocje do wielkości 50 tys.zł. Zgodnie z wolą radnych 40 tys.zł. zostanie
przeznaczone na prace związane z Placem Kościuszki a 10 tys.zł. na remont ulicy Miodowej.

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Gminy Pan Lucjan Kożuchowski
przedstawił opinię Komisji w sprawie budżetu gminy na 2014r. 

(w zał. na str...........prot.)

Przewodniczący  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  Rady  Gminy  Pan  Stefan  Troc
przedstawił opinię Komisji w sprawie budżetu gminy na 2014r. 

(w zał. na str...........prot.)

Przewodnicząca  Komisji  ds.  Organizacyjnych,  Społecznych  i  Obywatelskich  Rady
Gminy przedstawiła opinię Komisji w sprawie budżetu gminy na 2014r. 

(w zał. na str...........prot.)
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Pani Skarbnik Gminy przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku
o  projekcie  budżetu  Gminy  Mielnik  na  2014r.  oraz  o  możliwości  sfinansowania
przedstawionego deficytu.

(w zał. na str...........prot.)

W dyskusji nad projektem budżetu głos zabrali:

Pani Maria Boguszewska
Pani  radna  poinformowała,  że  zgłasza  uwagi  do  działu  oświata.  Uwagi  te  zgłaszała  na
posiedzeniu 2 komisji i nie zostały one uwzględnione przez Pana Wójta w autopoprawce do
budżetu. Uwagi dotyczyły kształcenia podyplomowego nauczycieli o kierunku polonistyka i
matematyka, mimo faktu posiadania wykształconej kadry na tych kierunkach.
Pani  radna  poprosiła  o  wyjaśnienie  kwestii  zadłużenia  gminy  –  czy  planowany  deficyt
zostanie  pokryty  kredytem?  Poprosiła  o  przedstawienie  stanu  zadłużenia  gminy  na  dzień
dzisiejszy.

Pan Wójt Gminy
Poinformował,  że  uwzględnił  uwagi  radnych  dotyczące  finansowania  promocji,  taka  była
wola  wszystkich  komisji.  Jeżeli  chodzi  o  budżet  Zespołu  Szkół  i  uwagi  dotyczące
doskonalenia  i  kształcenia  nauczycieli,  to  z  kilku  powodów  nie  mogły  one  zostać
uwzględnione.  Jednym  z  powodów  jest  to,  że  w  najbliższych  latach  będą  nauczyciele
odchodzić na emerytury i  w związku z tym należy innym nauczycielom, zatrudnionym w
szkole,  dać  szansę  przejęcia  godzin  po  odchodzących.  Nauczyciele  ci  muszą  być
przygotowani  do  tego.  Drugim  powodem  jest  to,  że  są  środki  finansowe,  które  można
przeznaczyć wyłącznie na ten cel.

Pan Lucjan  Kożuchowski zapytał,  czy  kredyt  zaciągnięty  na  realizacje  zadań  w  2014r.
będziemy spłacać przez następne 10 lat.

Pan Kazimierz Tobota
Odnosząc się do wypowiedzi Pana Wójta w kwestii dokształcania nauczycieli stwierdził, że
mając 3 polonistów i 3 matematyków nie należy kształcić w tym samym kierunku kolejnych
nauczycieli.  Jeśli  będą  potrzebni  następcy  odchodzących  na  emerytury  nauczycieli,  to  są
studia pedagogiczne, na których kształci się nauczycieli. Dlaczego nowi, młodzi ludzie nie
mogą  przyjść  do  szkoły,  wnieść  nową werwę,  nowe spojrzenie  na  nauczanie.  Pan  radny
stwierdził,  że należałoby kształcić  obecnych nauczycieli  np.  w kierunku nauczania  języka
angielskiego lub niemieckiego. Zdaniem Pana radnego nie ma sensu kształcić nauczycieli na
polonistów czy matematyków, jeśli ktoś chce się kształcić w tym kierunku, może to robić na
własny koszt a nie z publicznych pieniędzy.
Pan radny zawnioskował aby zapis ten przegłosować i wyeliminować z budżetu.

Pani Alicja Sawczuk – Dyrektor Zespołu Szkół
Poinformowała,  że  zarówno w uchwale  Rady Gminy jak i  Karcie  Nauczyciela  jest  zapis
mówiący  o  tym,  że  1%  wynagrodzeń  osobowych  nauczycieli  przeznaczany  jest  na
doskonalenie  i  dokształcanie  zawodowe.  Szkoła  decyduje  o  kierunkach  dokształcania
potrzebnych  szkole.  Stwierdziła,  że  nieprawdą jest,  że  szkoła  ma  3 matematyków.  Jest  2
matematyków, w tym jeden jest na emeryturze i pracuje na pół etatu. Polonistów jest 3, w tym
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jedna osoba posiadająca  uprawnienia  do nauczania  historii  i  wos.  Zdobycie  dodatkowych
kwalifikacji  pozwoli  nauczycielem na przejęcie  godzin  po nauczycielu,  który odejdzie  na
emeryturę. 

Pan Kazimierz Tobota
Uczący nauczyciele mają swoje etaty, dlaczego dodatkowe godziny przeznaczać dla nich a
nie  pozwolić  młodym  ludziom na  zatrudnienie.  Starsi  nauczyciele  byli  kształceni  innym
systemem, dzisiaj inaczej kształci się nauczycieli i należy takich ludzi zatrudniać w szkole.

Pani Dyrektor Sawczuk wyjaśniła, że nie wszyscy nauczyciele zatrudnieni w szkole mają
pełne etaty, jako przykład podała nauczycielkę chemii, która nie ma nawet pół etatu i zgłosiła
chęć dokształcenia się z matematyki.

Pan Kazimierz Tobota stwierdził, że nauczycielka chemii ma zatrudnienie w innej instytucji
i nie rozumie dlaczego mamy płacić za jej dodatkowe wykształcenie.

Pani Dyrektor Sawczuk wyjaśniła, że prawo pozwala na płacenie za takie dokształcanie.

Pan  Kazimierz  Tobota podkreślił,  że  nie  neguje  prawa  nauczycieli  do  dokształcania,
powinno  się  to  jednak  odbywać  na  zdrowych  zasadach,  dokształcanie  powinno  być
prowadzone w kierunkach przyszłościowo potrzebnych szkole. 

Pani  Maria  Boguszewska zapytała  ile  jest  osób  w  szkole,  które  mają  uprawnienia  do
nauczania matematyki.  Zdaniem Pani radnej jest trzech matematyków – Pani S          ,
Pani T         i Pani K    

Pani Dyrektor Sawczuk odpowiedziała, że Pani K     nie uczy matematyki,  pracuje jako
sekretarz szkoły.  Na uwagę Pani radnej, że Pani K     ma wykształcenie podyplomowe z
matematyki  i  w  każdej  chwili  można  ją  przywrócić  do  nauczania  Pani  Dyrektor
odpowiedziała, że w sprawie tej realizuje inną politykę.

Pani  Skarbnik  Gminy udzieliła  odpowiedzi  na  zapytanie  Pani  Boguszewskiej  dotyczące
wysokości  zadłużenia.  Ogólnie  planujemy  zaciągnięcie  kredytu  w  wysokości  5  mln.192
tys.zł., z czego na pokrycie deficytu przeznaczamy 4 mln.300 tys.zł. a 892 tys.zł. na spłatę rat
kapitałowych przypadających w roku 2014. Zadłużenie gminy na koniec 2013r. wyniesie 
4437161,16 zł. Z kwoty tej 2.240.000 zł stanowi kredyt zaciągnięty w ubiegłym roku w BS
Siemiatycze,  1.300.000  zł.  kredyt  zaciągnięty  w grudniu  br.  w BS Mielnik  i  897.161,16
stanowią pożyczki z NFOŚ i WFOŚ zaciągnięte na budowę oczyszczalni ścieków.
Odpowiadając na pytanie Pana Kożuchowskiego Pani Skarbnik potwierdziła,  że zgodnie z
prognozą  finansową  zaciągnięte  w  2014r.  kredyty  będziemy  spłacać  przez  okres  10  lat.
Wynika  to  z  konieczności  zachowania  wskaźników  wynikających  z  ustawy  o  finansach
publicznych.

Pan Stefan Troc
Pan radny stwierdził, że budżet gminy na rok 2014 jest budżetem wyborczym. Przypomniał,
że Pan Wójt będąc w poprzedniej kadencji radnym był za równomiernym rozwojem gminy i
na  pewno  pamięta,  że  ze  względu  na  planowaną  budowę  kanalizacji  nie  przeznaczano



8

wówczas środków na Mielnik. W obecnym budżecie Pan Wójt nie miał odwagi skierować
większych środków na Mielnik. W roku wyborczym nie z własnych środków ale z kredytów i
pożyczek będą budowane w gminie świetlice, tam gdzie już one są, a o Mielniku, mimo że
jest  siedzibą  gminy,  zapomina  się.  Turysta  przyjeżdżający  na  wypoczynek  do  gminy  w
pierwszym  rzędzie  styka  się  z  jej  siedzibą.  Zdaniem  Pana  radnego  w  budżecie  trzeba
przeznaczyć  większe  środki  na  Mielnik.  Były  różne  koncepcje  zagospodarowania  parku,
wypłacano z tego tytułu nagrody,  a park nadal jest  rozgrzebany.  Większość projektów na
które wydano pieniądze zalega w szufladach.

Pani Olga Pogrebniak
Pani  radna  odniosła  się  do  kwestii  budowy  świetlicy  w  Radziwiłłówce,  Stwierdziła,  że
świetlica jest tam potrzebna, do miejscowości tej co roku trafia w drodze na Grabarkę od 40
do 50 pielgrzymów, przyjmowani są przez mieszkańców w prywatnych domach, w świetlicy,
bez  żadnych  opłat.  Jeśli  zostanie  wybudowana  świetlica,  będą  tam  pokoje  gościnne  i
pielgrzymi będą mieli gdzie się zatrzymać. 

Pan Zbigniew Jonio
Stwierdził, ze rozumie, ze w każdej wsi są jakieś potrzeby. Od wielu lat wsie korzystały z
budżetu gminy w większym zakresie niż Mielnik, zawsze tłumaczono to tym, że w Mielniku
będzie  robiona kanalizacja  i  nic  nie  można robić.  Obecnie  kanalizacja  jest  już zrobiona i
można coś zrobić w Mielniku.

Pan Przewodniczący Rady
Odnosząc  się  do  wypowiedzi  Pani  radnej  Pogrebniak  przypomniał,  że  Radziwiłłówka  w
ostatnich latach skorzystała być może najwięcej ze środków budżetowych.

Pani radna Pogrebniak stwierdziła, że mieszkańcy Radziwiłłówki byli bardzo zaangażowani
w prace na rzecz swojej wsi.

Pan Sławomir Pytel
Stwierdził, że radni starają się rywalizować między sobą w kwestii wykorzystania środków
budżetowych. Odnosząc się do budżetu zauważył, że przez 3 lata nie widzieliśmy tego, że
Wójt realizuje zadania które albo dadzą rozwój całej gminie albo nie dadzą nic i spowodują
tylko kłótnie  i  niesnaski.  Gdyby 3 lata temu radni ustalili  z Wójtem pewne zasady co do
równomiernego  podziału  środków  na  wsie,  wszyscy  byliby  zadowoleni.  Jeśli  chodzi  o
Mielnik, to gdyby wcześniej nie było kłótni w sprawie kanalizacji, to byłaby ona już dawno
skończona. Dziwne jest to, że w ostatnim roku chce się zrealizować wszystko, co powinno
się realizować przez 4 lata.

Pan Stefan Troc
Kończąc obecną kadencję należy zauważyć co pozostawiła poprzednia rada, jaki był budżet i
nadwyżka budżetowa. My dla następnej rady zostawiamy długi. Zwracając się do Pani radnej
Pogrebniak stwierdził, że nie jest przeciwny budowie świetlicy w Radziwiłłówce. Nie można
jednak  robić  tego  kosztem  zadłużania  gminy,  nie  jest  to  rzecz  niezbędna  dla  wsi.  W
poprzedniej kadencji włożono duże środki w modernizację obecnej świetlicy, jest ona dobrze
wyposażona.
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Pani Olga Pogrebniak
Poinformowała, że mieszkańcy wsi włożyli dużo pracy w modernizację świetlicy, Pan Wójt
widział to, budynek wcześniej  był ruderą. W poprzedniej kadencji wieś dostała tylko parę
groszy na świetlicę, pracowali przy niej sami mieszkańcy.

Pan Wójt Gminy
Co  roku  budżet  budzi  różne  emocje.  Trudno  jest  odpowiedzieć  na  pytanie  co  byłoby
ważniejsze -  budowa świetlicy w Maćkowiczach czy budowa świetlicy w Radziwiłłówce,
budowa kanalizacji w Moszczonie Królewskiej czy termomodernizacja i remont świetlicy w
Wilanowie.  Nie można również powiedzieć,  że przez 3 lata  nic nie zrobiliśmy.  Pan Wójt
przypomniał rzeczy jakie zrealizowano w gminie:

• około 12 kilometrów nowego asfaltu,
• pobudowaliśmy 2 garaże dla OSP, 
• postawiliśmy toaletę w Mielniku,
• pobudowaliśmy za 1mln.400 tys. boisko “Orlik”,
• robiliśmy bardzo dużo remontów,
• przygotowaliśmy dokumentację  na  inwestycje,  na  które  dzisiaj  skierowane  zostały

środki w budżecie na przyszły rok.
Własne  środki  gminy  na  inwestycje  stanowią  więcej  niż  połowę  ogólnych  środków
przeznaczonych na ten cel i jest to wielki wysiłek gminy. My przeznaczamy 9,5 mln. zł na
inwestycje w 2014r., można sięgnąć do budżetów z poprzednich lat i sprawdzić wysokość
środków przeznaczanych na inwestycje. Trudno jest powiedzieć na zebraniach wiejskich w
sołectwach, że trzeba czekać pięć lat na jakieś inwestycje, że teraz nie będzie nic robione, bo
środki będą przeznaczone na Mielnik. W ostatnich 2 latach finansowo największy procent
środków skierowany został na wykonanie inwestycji na terenie Mielnika. W przyszłym roku
również będą prowadzone prace w Mielniku, mamy zaprojektowany remont ulicy Sadowej
(nowa nawierzchnia),  remont  ulicy  Dubisa  i  Bugowej.  Intencją  Pana Wójta  było  to,  aby
budżet objął wszystkich naszych mieszkańców i jego zdaniem tak się stało.

Pani  Maria  Boguszewska zapytała  jakie  będzie  zadłużenie  gminy na koniec  2014r.,  czy
będzie to 8 mln.zł.?

Pan Wójt  poinformował,  że takie jest planowane zadłużenia, natomiast trudno jest dzisiaj
powiedzieć jakie będzie rzeczywiste zadłużenie.

Pan Lucjan Kożuchowski stwierdził, że byłoby dużo mniej nieporozumień i niedomówień
gdyby był  większy dialog pomiędzy wójtem i poszczególnymi radnymi czy mieszkańcami
gminy. Czasami chce się mieszkańców na siłę uszczęśliwić.

Pan Wójt Gminy
Wszystkie zadania dotyczące sołectw były zgłaszane i dyskutowane na zebraniach wiejskich.
Ze strony mieszkańców była wręcz zachęta aby zadania te jak najszybciej podejmować.

Pan Kazimierz Tobota zapytał do czego ma służyć szkolenie instruktora kajakarstwa.

Pani Dyrektor Sawczuk odpowiedziała, że uprawnienia takie są potrzebne do organizowania
spływów kajakowych dzieci.
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Pan Kazimierz Tobota zauważył, że takie szkolenie raczej nic nie da, bo dzieci i tak muszą
być pod opieką dorosłych. 

Pani  Dyrektor  Sawczuk wyjaśniła,  że  dzieci  na  spływie  będą  pod  opieką  instruktora  i
ratownika. Pani Dyrektor poinformowała radnych o zasadach tworzenia planu doskonalenia
zawodowego  nauczycieli.  Nauczyciele  składają  wnioski  z  propozycją  doskonalenia
zawodowego  i  jest  to  brane  pod  uwagę  przez  Dyrektora.  O  szkolenie  na  instruktora
kajakarstwa nauczyciel wf ubiegał się już wcześniej, dopiero w tym roku umieszczono to w
planie szkoleń.

Pan Kazimierz Tobota stwierdził,  że nie przekonują go te wyjaśnienia. Spływy kajakowe
organizowane  są  głównie  latem,  na  wakacje,  kiedy  dzieci  nie  ma  w  szkole.  Zdobyte
uprawnienia instruktorskie mogą być wykorzystane do prywatnych zajęć nauczyciela. Złożył
wniosek  aby  szkolenia  szły  w  kierunku  kształcenia  nauczycieli  z  języka  angielskiego  i
niemieckiego a nie polonisty i matematyka.

Pan Wójt stwierdził, że głos Pana radnego w tej sprawie jest istotny i ważny i w przyszłym
roku  Pani  Dyrektor  weźmie  to  pod  uwagę.  Pan  Woj  przypomniał,  że  prawo  składania
autopoprawek do budżetu przysługuje Wójtowi a nie Pani Dyrektor.

Pan Lucjan Kożuchowski zauważył, że są pieniądze na różnego rodzaju nowe kształcenia i
dodatkowe szkolenia a nie ma na zatrudnienie pedagoga szkolnego, mimo przywrócenia go
wyrokiem sądu do pracy.

Rada Gminy 10 głosami za,  przy 3 głosach przeciw i 1 głosie wstrzymującym się
(jeden z  radnych  nie  wziął  udziału  w głosowaniu)  podjęła  uchwałę  Nr XXVII/196/13 w
sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mielnik na rok 2014.

(w zał. na str..............prot.)

Pan Sławomir Pytel poinformował,  że  nie  głosował  ponieważ  Rada  Gminy  nie  podjęła
żadnego rozstrzygnięcia w sprawie wniosku Pana radnego Kazimierza Toboty.

Pan Kazimierz Tobota poinformował, że po wyjaśnieniach Pana Wójta zrezygnował z tego
wniosku.

(po przerwie)

Do punktu 7.

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej
Prognozy  Finansowej  Gminy  Mielnik  na  lata  2014-2025.  W  2014r.  planowany  jest  do
zaciągnięcia kredyt  w wysokości  5 mln.192 tys.zł.,  jego spłata  przewidziana jest  w latach
2016-2025. Raty spłaty będą wynosiły w skali roku 200 tys.zł., w latach 2021-2024 840 tys.zł
rocznie i w roku 2025 832 tys.zł.  Są to plany, zakładamy jednak, że będą wolne środki w
budżecie, z których będziemy chcieli przyśpieszyć spłatę kredytu.
Na  koniec  2014r.  planujemy  zadłużenie  w  kwocie  8  mln.737  tys.zł.,  jest  to  wysokie
zadłużenie ale mamy zamiar je zmniejszyć. W tym zadłużeniu jest 425 tys.zł.  pożyczki ze
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spłatą do końca 2015r., kredyt zaciągnięty w roku 2012 w BS Siemiatycze ze spłatą do 31
grudnia  2020r.,  kredyt  zaciągnięty  w  BS  Mielnik  w  2013r.  ze  spłatą  do  końca  2020r.  i
planowany w przyszłym roku kredyt ze spłatą do 31 grudnia 2025r. Zakładamy, że będzie
duża kwota wolnych środków, która pozwoli nam na spłatę rat kapitałowych.
W  Wieloletniej  Prognozie  opisane  są  kontynuowane  zadania  inwestycyjne,  projekty  z
udziałem  środków  europejskich  takich  jak  budowa  kładki  pieszo-rowerowej,  budowa
Nadbużańskiej  Szerokopasmowej  Sieci  Dystrybucyjnej,  Słoneczne  Dachy  Mielnika  oraz
zadania realizowane ze środków własnych: budowa i rozbudowa świetlic w Maćkowiczach,
Radziwiłłówce i Niemirowie.

Pan  Sławomir  Pytel  zapytał  o  wskaźnik  zadłużenia  na  koniec  2014r.  przy  planowanej
kwocie zadłużenia 8 mln.737 tys.zł.

Pani Skarbnik Gminy odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o
projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata 2014-
2025.

(w zał. na str..............prot.)
Odpowiadając  Panu  Pytlowi  wyjaśniła,  że  wskaźniki  zadłużenia  wyliczane  są  z  trzech
poprzednich lat i przy każdej zmianie budżetu także się zmieniają. Przy obecnym budżecie
zachowane  zostały  wskaźniki  spłaty  i  wskaźniki  zadłużenia.  Trudno  jest  określić  ten
wskaźnik na  koniec  2014r.,  jest  on indywidualny dla  każdej  gminy i  zależy od zmian w
budżecie przeprowadzanych w trakcie roku.

Rada  Gminy  13  głosami  za,  przy  2  głosach  przeciw,  podjęła  uchwałę  nr
XXVII/197/13 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na
lata 2014-2025.

(w zał. na str..............prot.)
Do punktu 8.

Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  uchwalenia Gminnego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania
Narkomanii na 2014r.

Pan Wójt omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2014r.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXVII/198/13 w sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2014r.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 9.

Komisje  Rady  pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  programu
opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie
Gminy Mielnik na rok 2014.
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Pan Wójt  omówił projekt uchwały  w sprawie  przyjęcia programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mielnik na rok 2014.
Poinformował,  że  działania  nasze  zmierzają  w kierunku budowy schroniska  dla  zwierząt,
pierwszym tego krokiem jest zorganizowanie w roku przyszłym przytuliska dla zwierząt.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXVII/199/13 w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mielnik na rok 2014.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 10.

Pan  Przewodniczący  Rady  przedstawił  radnym  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
planu pracy Rady Gminy na 2014 rok.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXVII/200/13 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na2014 rok.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 11.

Pan  Lucjan  Kożuchowski –  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Gminy  Mielnik
przedstawił plan pracy Komisji na 20114r.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  zatwierdziła  plan  pracy
Komisji Rewizyjnej na 2014r. 
Brzmi on następująco:

I półrocze
1. Kontrola  działalności  i  realizacja  budżetu  za  2013  rok  w  wybranych  jednostkach

organizacyjnych gminy – Gminny Ośrodek Kultury, Sportu i Rekreacji w Mielniku.
2. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji budżetu gminy za 2013r.
3. Przedstawienie wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.
4. Kontrola  rozliczenia  dotacji  przyznanych  z  budżetu  gminy  organizacjom

pozarządowym,  nie zaliczanym do sektora finansów publicznych – Mielnicki  Klub
Sportowy.

II półrocze
1. Kontrola umów i realizacja płatności za wynajem mieszkań komunalnych.
2. Kontrola realizacji i rozliczenia wybranych zadań inwestycyjnych.
3. Kontrola realizacji dochodów z tytułu zbycia składników majątkowych gminy.
4. Ustalenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok.
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Do punktu 12.

Przewodniczący  Komisji  Rady  Gminy  Mielnik  przedstawili  Radzie  Gminy  informację  z
działalności Komisji w 2013r. oraz plany pracy Komisji na 2014r.

Plan pracy Komisji ds.Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich Raday Gminy Mielnik
na 2014r.

1) Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy-cały rok
2) Sprawy różne cały rok

I Kwartał 2014 r.
1. Opiniowanie planów pracy samorządowych instytucji kultury na 2014 r.
2. Sprawozdanie z realizacji zadań samorządowych instytucji kultury za 2013 r.

II Kwartał 2014 r.
1. Opiniowanie  założeń  organizacyjnych  placówek  oświatowych  na  rok  szkolny

2014/2015.
2. Informacja wójta na temat zapewnienia bezpieczeństwa na okres letni.

III Kwartał 2014r.
1. Sprawozdanie z realizacji zadań oświatowych za rok szk. 2013/2014.

IV Kwartał 2014r.
1. Informacja o stanie i ochronie środowiska na terenie gminy Mielnik.
2. Opracowanie planu pracy Komisji na 2015r.

Tematyka posiedzeń będzie poszerzona o tematy wymagające pilnego rozpatrzenia.

Plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Mielnik na 2014r.

I kwartał 
1. Informacja o stanie realizacji zadania – opracowanie zmiany studium uwarunkowań i

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy oraz opracowanie miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Mielnik.

2. Analiza i bieżące opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy
3. Sprawy różne

II kwartał 
1. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie gminy.
2. Opiniowanie wykonania budżetu gminy za 2013 rok
3. Analiza i bieżące opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy
4. Sprawy różne

III kwartał 
1. Opiniowanie realizacji budżetu gminy za  I półrocze 2014 roku
2. Bieżąca ocena realizowanych inwestycji z budżetu gminy
3. Analiza i bieżące opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy
4. Sprawy różne

IV kwartał
1. Rozpatrzenie wniosków inwestycyjnych i remontowych zgłoszonych do realizacji na

2015 rok
2. Zaopiniowanie projektu budżetu na 2015 rok
3. Przygotowanie planu pracy komisji na 2015rok
4. Analiza i bieżące opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy
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5. Sprawy różne

Plan pracy Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Gminy Mielnik na 2014r.
I kwartał

1. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy.
2. Sprawy bieżące.

II kwartał
1. Rozpatrzenie informacji  z realizacji  zadań i  wykonania budżetów poprzez Gminny

Ośrodek Sportu i Rekreacji oraz Gminną Bibliotekę Publiczną za 2013r.
2. Opiniowanie wykonania budżetu gminy za 2013r.
3. Analiza i opiniowanie materiałów przedłożonych Radzie Gminy.
4. Sprawy bieżące.

III kwartał
1. Analiza realizacji budżetu gminy za I półrocze 2014r.
2. Ocena  funkcjonowania  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej,  wykorzystanie  dotacji  z

budżetu gminy.
3. Opiniowanie materiałów i projektów uchwał przedłożonych Radzie Gminy.
4. Sprawy bieżące.

IV kwartał
1. Rozpatrzenie wniosków rad sołeckich w zakresie inwestycji i remontów zgłoszonych

do realizacji w 2015r.
2. Analiza realizacji i finansowania wybranej inwestycji gminnej.
3. Opracowanie projektów uchwał w sprawie podatków i opłat lokalnych na 2015r.
4. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2015r.
5. Opracowanie planu pracy Komisji na 2015r.
6. Analiza i bieżące opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy
7. Sprawy bieżące.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację z działalności Komisji Rady Gminy
w 2013r. oraz plany pracy Komisji na 2014r.

Do punktu 13.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację dotycząca działań promocyjnych i
kształtowania wizerunku gminy.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 13.

Rada  Gminy  przyjęła  do  wiadomości  informację  dotyczącą  stanu  przygotowań  do
okresu zimowego.

(w zał. na str..............prot.)
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Do punktu 14.

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzielił Pan Wójt Gminy.

Odpowiedź na interpelację nr 66/13 Pana Stefana Troca
Interpelacja  zostanie  przekazana  na  stanowisko  ds.drogownictwa.  Zostanie  ustalony  stan
prawny dróg, Pan radny otrzyma odpowiedź.

(w zał. na str..............prot.)

Odpowiedź na interpelację nr 67/13 Pana Stefana Troca
W sprawie  działki  na  której  znajduje  się  sklep  Pan Wójt  rozmawiał  z  Panią  Prezes,  GS
jeszcze nie wycenił budynku. Jako gmina jesteśmy zainteresowani wykupem tych gruntów,
po to aby poszerzyć plac przy świetlicy i aby było lepsze dojście do budynku. Będziemy na
bieżąco pilnować tej sprawy.

(w zał. na str..............prot.)

Odpowiedź na interpelację nr 68/13 Pana Stanisława Drozdowskiego
Interpelacja  zostanie  skierowana  do  Wydziału  Komunikacji  Starostwa  Powiatowego  w
Siemiatyczach.

(w zał. na str..............prot.)

Odpowiedź na interpelację nr 69/13 Pana Sławomira Pytla
W sprawie rozbudowy linii energetycznej możemy zlecić wykonanie dokumentacji na część
ulicy Cerkiewnej, nie może to dotyczyć parkingu, który jest własnością Parafii Prawosławnej.
Jeśli  uwolnią  się  nam  jakieś  środki  finansowe  w  budżecie  2014r.  możemy  myśleć  o
wykonaniu dokumentacji.

(w zał. na str..............prot.)

Odpowiedź na interpelację nr 70/13 Pana Sławomira Pytla
W  sprawie  chodników  sprawdzimy  czy  były  one  odbierane  przez  inspektorów  nadzoru
budowlanego. Będziemy pilnować tej sprawy.

(w zał. na str..............prot.)

Odpowiedź na zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
Odpowiedź zostanie  udzielona  na  piśmie,  ponieważ musimy pozbierać  wszystkie  faktury,
umowy realizowane w trakcie przygotowywania pierwszej części strategii.

Odpowiedź na zapytanie Pana Zbigniewa Jonio
Po sesji sprawa ta zostanie sprawdzona, ponieważ pracownik UG który uczestniczył w tych
naprawach jest teraz poza Urzędem Gminy.

Odpowiedź na zapytanie Pana Kazimierza Toboty
Zakład Gospodarki Komunalnej w Mielniku wykonuje odkrzaczanie na ostatnim, niewielkim
odcinku, do domków campingowych. ZGK robi to w ramach ryczałtu, nie są wykładane na
ten cel dodatkowe środki z budżetu.
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Odpowiedź na zapytanie Pani Olgi Pogrebniak
Sprawa studzienek w Radziłłówce była zgłaszana do Powiatowego Zarządu Dróg, raz jeszcze
ponowimy to zgłoszenie.

Odpowiedź na zapytanie Pana Sławomira Pytla
1) zasady wynajmu świetlic uregulowane są Zarządzeniem Wójta Gminy Mielnik z 28

maja 2010r. Par.4 zarządzenia określa ceny wynajmu świetlic. Na kolejnej sesji Pan
Wójt przedstawi dochody świetlic z tytułu ich wynajmu za rok 2013.

2) Planujemy  oświetlenie  świątyń  na  terenie  gminy,  po  dwóch  spotkaniach  z
proboszczami  nie  rozstrzygnięty  został  jeszcze  sposób  oświetlenia,  czekamy  na
orzeczenia RIO w tej sprawie. Orzecznictwo Izb Obrachunkowych jest w tej sprawie
bardzo zmienne, na Śląsku Izby orzekają, że można oświetlać takie obiekty z funduszy
publicznych, w Wielkopolsce z kolei orzekają, że nie wolno tego robić z publicznych
pieniędzy.

Odpowiedź na zapytanie Pana Witolda Terebuna
W sprawie dróg o które pytał  Pan radny każdorazowo kierujemy pisma do Powiatowego
Zarządu Dróg. Ponieważ są to drogi powiatowe, to ze strony gminy tylko takie działanie jest
możliwe.

Pan  Sławomir  Pytel poprosił  o  wyjaśnienie  dotyczące  zapisu  w  zarządzeniu  w  sprawie
zwolnień  z  opłat  za  organizację  obiadów żałobnych.  Z Moszczony Królewskiej  otrzymał
informację, że mieszkańcy wnoszą opłaty, a poprzednio nie wnosili.

Pan Wójt odpowiedział, że sprawdzi to i wyjaśni. Na uwagi z sali, że dotyczy to obiadów
żałobnych po 30 i 40 dniu poinformował, że zarządzenie prawdopodobnie dotyczy tylko stypy
bezpośredni po pogrzebie.

Pan  A       M           poinformował,  że  w  tradycji  wschodnio-chrześcijańskiej  40
dzień traktowany jest jako stypa. 

Pan  Przewodniczący  Rady odpowiedział  na  zapytanie  Pana  Pytla  dotyczące  terminu
rozpatrzenia  skargi  na  Wójta.  Wyjaśnił,  że  w  sprawie  tej  sugerował  się  odpowiedzią
prokuratury. Jest nadzieja, że w ciągu miesiąca sprawa ta zostanie wyjaśniona. Zapewnił, że
niezależnie od tego sprawa ta zostanie rozpatrzona na najbliższej sesji rady.

Pan  Lucjan  Kożuchowski  poinformował,  że  do  tej  pory  nie  otrzymał  odpowiedzi  na
zapytanie  złożone  na  poprzedniej  sesji  dot.  udzielenia  informacji  na  temat  środków
wydatkowanych przez GOKSiR.

Pan Wójt poinformował, że sprawdzi dlaczego do tej pory nie udzielono odpowiedzi.

Do punktu 16.

Pani A    Z       – zwolniony pedagog szkolny w Zespole Szkół w Mielniku
Pani  Z       podziękowała  radnym za zajęcie  stanowiska w jej  sprawie,  za przychylne  i
rzeczowe rozpatrzenie  sprawy.  Podziękowała  również  rodzicom i  nauczycielom,  którzy ją
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wspierali.  Poinformowała,  że  wyrokiem sądu  została  przywrócona  do pracy  w szkole  na
poprzednich warunkach, na pełen etat.  Otrzymała  jednak od Pani Dyrektor  informację,  że
Zespół Szkół odwoła się od tego wyroku. Stwierdziła, że jest to dla niej niezrozumiałe, że
skoro sąd pracy nie znalazł żadnych przesłanek merytorycznych, oszczędnościowych do jej
zwolnienia,  dlaczego  dalej  prowadzone  jest  postępowanie  w  tej  sprawie.  Nie  rozumie
dlaczego dalej ma jeździć do sądu, tłumaczyć się, udowadniać. Stwierdziła, że jest jej przykro
że taka instytucja jak szkoła, która ma stać na straży moralności, która mówi o kręgosłupie
moralnym, uczy nasze dzieci, ma przestrzegać dekalogu, nie stosuje tego. Stwierdziła, że nie
rozumie tego i nie zgadza się z takim postępowaniem.
Zwróciła  się  do  radnych  z  zapytaniem  co  dalej  ma  robić,  czy  postępowanie  szkoły  jest
zasadne,  czy  potrzebne  jest  dalsze  postępowanie  sądowe? Przypomniała  wypowiedź  Pana
radnego Jana Zduniewicza, który na posiedzeniu komisji apelował do radnych aby poczekać
na rozstrzygnięcie sądu. To rozstrzygnięcie jest i co dalej? Po co Pani Dyrektor ma tracić czas
i pieniądze na jazdy do sądu, na takie przepychanki? Stwierdziła, że nie rozumie postawy
Pana Wójta, Pani Dyrektor i radnych w tej sprawie i nie zgadza się na takie postępowanie.
Pani Z       poinformowała, że w tym roku ze szkoły w Mielniku odeszło 16 dzieci, w tym
trójka dzieci  Pani  Z      .  Sprawa jej  zwolnienia  dotknęła  całą  rodzinę.  Zaapelowała  do
radnych  aby  zwracali  większą  uwagę  na  to  co  się  mówi,  jakie  przedstawia  argumenty.
Używane do jej zwolnienia argumenty – niż demograficzny i oszczędności w budżecie nie są
prawdziwe.

Pan Wiesław Piotrowski sołtys sołectwa Adamowo-Mętna
1. Czy przy odśnieżaniu jest na wyposażeniu gminy piaskarka lub solarka? Droga do

Mętnej i Adamowa, w lesie, jest do tej pory oblodzona.
2. Pan  sołtys  kilkakrotnie  zgłaszał  potrzebę  ustawienia  tablicy  ogłoszeń  Adamowo-

Zastawa. Nie może się tego doprosić.
3. Jest  bardzo  dużo  dziur  na  drodze  Adamowo-Mętna.  Czy  jest  możliwość,  przy

sprzyjającej obecnie pogodzie, aby je załatać?

Pan M       B         – mieszkaniec         
Poinformował Radę, że Przewodniczący Rady Pan Władysław Stankiewicz złamał ustawę o
samorządzie gminnym dzierżawiąc gminną działkę i będąc jednocześnie radnym Rady Gminy
Mielnik.  Z  pisma  otrzymanego  z  Urzędu  Gminy  Mielnik  wynika,  że  Pan  Stankiewicz
dzierżawił działkę o nr 5194/8, położoną w obrębie Gminy Mielnik od 2008r. do 12 marca
2013r. Ustawa o samorządzie gminnym nakazuje w takim przypadku zaprzestać działalności
na działce gminnej w ciągu 3 miesięcy od ślubowania. Ślubowanie odbyło się 10 grudnia
2010r. i Pan Stankiewicz nie wywiązał się z tego obowiązku. Pan B         poinformował,
że złożył skargę do Wojewody Podlaskiego w sprawie wygaszenia mandatu radnego Pana
Władysława  Stankiewicza.  Pan  B         przytoczył  treść  pisma  skierowanego  do
Wojewody Podlaskiego.

Pan Władysław Stankiewicz stwierdził,  że  nie  będzie  się  tłumaczyć,  taki  fakt  zaistniał.
Przegapił termin rozwiązania umowy dzierżawy, którą miał miał przez 30 lat.

Pan A       M           – mieszkaniec        
Pogratulował  radnym,  którzy  głosowali  za  budżetem.  Stwierdził,  że  ma  nadzieję,  że  są
świadomi tego, że sukcesywnie pogrążają naszą gminę w długach. Sprawdzają się prognozy,
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mówiące o tym,  że ten rok skończy się z długiem 5-6 mln.zł.  Przyszły rok zakończy się
jeszcze z większym długiem, może do 10 mln.zł. i wszystko wskazuje na to, że tak będzie.
Świadczy  to  o  umiejętnościach  zarządzania  Pana  Wójta  jako  menadżera.  Stwierdził,  że
umiejętność zaciągania długów na pokrycie dziury budżetowej nie jest żadną umiejętnością,
potrafi to każdy. Zdaniem Pana M           Pan Wójt nie ma się czym pochwalić, nic do tej
pory nie powstało. Tzw. adamówka – czyli zielona toaleta na rynku nie jest chlubą, oprócz
tego nic nie powstało. Kanalizacji nie będzie przez najbliższe 3-4 lata. Ile czasu jej nie będzie
zależy  od gminy,  czy  wyasygnuje  środki  z  naszego budżetu  i  przekaże  je  dla  inspektora
budowlanego, aby tę sprawę załatwić. Wszystko powinno odbyć się zgodnie z literą prawa a
Wójt nie dopełnił obowiązków proceduralnych, dokonał samowoli budowlanej.
Pan M           poinformował,  że po pożarze w jego domu Pan Wójt ogłosił,  że udzieli
pogorzelcom wszelkiej pomocy. Tą pomocą okazało się to, że Pan Wójt za wszelką cenę stara
się nie wydać warunków zabudowy, które są potrzebne do odbudowy domu. Nasyła na Pana
M           wszelkiego rodzaju inspekcje, w tym inspektorat budowlany. Pan M          
stwierdził, że dom wybudował zgodnie z prawem, otrzymał wszelkie potrzebne pozwolenia,
które  są  nadal  aktualne.  Obecnie  nie  prowadzi  budowy domu tylko  odbudowę spalonego
poddasza, wraz rozbudową. Stwierdził, że prędzej czy później Pan Wójt będzie musiał wydać
warunki zabudowy, ponieważ dom został wybudowany zgodnie z prawem To zło wyrządzone
Panu M           szybko wróciło do Pana Wójta w postaci  inspektoratu budowlanego w
sprawie kanalizacji.  W postępowaniu  prowadzonym na podstawie  donosu Panu Wójta  do
inspektora budowlanego stroną jest kilkanaście osób, natomiast stroną przy kanalizacji jest
ponad tysiąc osób. Inspektorat budowlany do tych ponad tysiąca osób musi wysłać pisma,
tych  pism  będzie  6-7.  Już  po  pierwszym  liście  inspektorat  budowlany  straci  na  znaczki
pocztowe cały swój roczny budżet. Nie będzie budżetu na dalsze postępowanie i może to
spowodować  zawieszenie  działania  inspektoratu  budowlanego.  Być  może  gmina  będzie
zmuszona wspomóc działania inspektoratu zarówno finansowo jak i ludźmi. Zwrócił się do
Pana Wójta o niezwalanie winy za ten stan rzeczy na kogo innego, stwierdził, że Wójt lubi to
robić.  Zdaniem  Pana  M           winnym  w  tej  sprawie  jest  wyłącznie  Wójt,  który
prowadził  budowę  bez  pozwolenia.  Wyraził  obawę  o  losy  dotacji  z  Urzędu
Marszałkowskiego  na  kanalizację.  Przypomniał  sprawę  Trylogii,  stwierdził,  że  do  jej
realizacji nie doszło ze względu na źle przygotowany i zarządzany projekt. Stwierdził, że Pan
Wójt źle zarządza finansami i że po zakończeniu jego kadencji zostaną tylko długi. Stwierdził
również,  że  Rada  Gmin  także  bierze  za  to  odpowiedzialność.  Jak  można  głosować  za
budżetem, skoro do tej pory Pan Wójt nie wytłumaczył się i nie rozliczył z prowadzonych
inwestycji.  Zapytał  radnych czy wiedzą ile do tej  pory kosztowały prace przygotowawcze
inwestycji  Trylogia.  Zwrócił  się  z  wnioskiem  do  radnych  aby  starali  się  wnikliwie
dowiadywać na co idą pieniądze budżetowe. Trzeba pytać o każdy detal.

Pan K         N            - mieszkaniec         
Stwierdził, że już 3 miesiące trwa zabawa w kotka i myszkę w sprawie jego skargi złożonej
na  Wójta  Gminy  Mielnik.  Otrzymuje  od  Pana  Przewodniczącego  coraz  to  nowe  pisma
odkładające w czasie rozpatrzenie skargi. Jednym z powodów odroczenia było oczekiwanie
na  informację  Prokuratury  Rejonowej  w  Siemiatyczach.  Jak  już  wiadomo,  informacja  z
Prokuratury wpłynęła  do  rady.  Pan N            zapytał  dlaczego  radni  uchylają  się  od
odpowiedzialności.  Wójt  za  grosze  sprzedaje  mienie  gminy,  w grę  wchodzą jeszcze  inne
paragrafy z kodeksu karnego a radnym brakuje odwagi.
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Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że radni nie uchylają się od odpowiedzialności, chcą
mieć  pełny  obraz  sytuacji  jaka  zaistniała.  Sprawa  jest  na  etapie  rozpatrywania  przez
prokuraturę.  Pan Przewodniczący ma nadzieję,  że w ciągu miesiąca prokuratura podejmie
jakieś  kroki  i  wyjaśni.  Zapewnił,  że  na najbliższej  sesji  sprawa zostanie  rozpatrzona,  bez
względu na to, czy prokuratura wcześniej ją wyjaśni czy nie.

Pan A       M           stwierdził,  że prokuratura może przez rok wyjaśniać tę sprawę a
rada gminy ma obowiązek zająć stanowisko.

Pan K         N            zapytał  o treść pisma skierowanego przez prokuraturę do Pana
Przewodniczącego.

Pan  Przewodniczący odczytał  treść  pisma  z  prokuratury  Rejonowej  w  Siemiatyczach  o
wszczęciu śledztwa w sprawie zaistniałego od stycznia 2012r. do września 2012r. w Mielniku
przekroczenia  uprawnień  przez  funkcjonariusza  publicznego  tj.  czynu  z  art.231  kodeksu
karnego.
Pan  Przewodniczący  raz  jeszcze  zapewnił,  że  niezależnie  od  działań  prokuratury  skarga
zostanie rozpatrzona na najbliższej sesji Rady Gminy.  Na prośbę Pani Boguszewskiej Pan
Przewodniczący odczytał drugie pismo z prokuratury dotyczące tej sprawy.

Pan K         N            zwrócił się z apelem do Pana Wójt o odwagę w tej  sprawie.
Stwierdził,  że on i Pan L      D            są przez Wójta oskarżani o wstrzymanie prac
przy kanalizacji. Nie jest to prawda, ponieważ był to błąd Wójta, że cała ulica Brzeska została
pominięta w kanalizacji. Wyraził zdziwienie jak można pominąć główną ulicę w Mielniku,
gdzie prowadzone jest gro robot budowlanych. Stwierdził, że Pan Wójt 2 tygodnie po objęciu
stanowiska uznał, że wcześniejsza decyzja środowiskowa jest zła i wydal lepszą. W tej lepszej
decyzji brakuje ulicy Brzeskiej. Ten sam błąd został powielony w późniejszych decyzjach,
ulica  Brzeska  nie  została  ujęta  w pozwoleniu  na  budowę,  nie  ujęto  również  części  ulicy
Zamiejskiej. 

Pan A       M          
Stwierdził, że inspektorat budowlany w trakcie swojej pracy wyświetli kilka innych rzeczy,
między  innymi  to,  że  na  kilku  działkach  dokonywano  prac  budowlanych  bez  uzgodnień
formalnych z właścicielami. Były to działania bezprawne, kwalifikują się one do samowoli
budowlanej.

Pan K         N            poinformował,  że  Pan Wójt  zachował  się  skandalicznie  w
trakcie  przerwy w obradach jednej  z  komisji.  Straszył  Pana N             sądem,  chciał
obrazić,  sprowokować. Zapytał,  dla kogo ciągnie się 200m rury kanalizacyjnej  w pole na
Przedmieściu? Jest to działka rolna, dlaczego tej rury nie poprowadzono ulicą Wajkowską lub
Zamiejska, gdzie jest kilkanaście działek mieszkańców Przedmieścia. Gdyby ci mieszkańcy
wiedzieli,  że  jest  możliwość  kładzenia  rury  kanalizacyjnej  w  pole,  na  pewno  złożyliby
wnioski.

Pan Witold Terebun
W Wilanowie w 2-3 miejscach drzewa wysadzają chodniki. Trzeba rozwiązać ten problem
oraz oczyścić chodniki przy niezamieszkałych posesjach.
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Pan A       M           zwrócił się z zapytaniem do Pana Sekretarza ile czasu ma Wójt
na udzielenie odpowiedzi na interpelację radnego.

Pan  Sekretarz poinformował,  że  sprawy  te  są  uregulowane  w  statucie  gminy.  Termin
odpowiedzi wynosi 14 dni.

Pan A       M           zapytał,  dlaczego  Pan Wójt  nie  udziela  takiej  odpowiedzi  w
terminie.  Podał przykład interpelacji  dotyczącej rozliczenia Trylogii,  gdzie do tej pory nie
udzielono odpowiedzi.

Pan Wójt poinformował, że udzielono odpowiedzi na te interpelację. Rozliczenie zostanie
opracowane w I półroczu i dostarczone dla Pani radnej.

Pan M           zapytał,  dlaczego rozliczenie będzie dopiero w I półroczu. Czy Pan Wójt
nie ma danych aby zrobić to teraz?

Pan  Wójt odpowiedział,  że  decyzje  związane  z  funkcjonowaniem  Urzędu  i
odpowiedzialnością  za  Urząd  należą  do  niego.  Oceniając  ilość  spraw  jaka  jest  do
przygotowania,  Pan Wójt nie może odrywać 3-4 pracowników po to, aby przez kilka dni
zbierali  dane i  tylko  tym się zajmowali.  Dlatego,  na spokojnie,  zostanie  to  opracowane i
dostarczone  Pani  radnej.  Na  pytanie  Pana  M           w  którym  miesiącu  I  półrocza
zostanie to zrobione Pan Wójt odpowiedział, że jeszcze nie zdecydował co do miesiąca.

Pan K         N            zwrócił się z zapytaniem do Pana Sekretarza Gminy czy Urząd
Gminy  może  wywiesić  na  tablicy  ogłoszeń  w  Mielniku  postanowienia  SKO  jakie  Pan
N            otrzymał  w zgłaszanej  sprawie.  Przypomniał,  że wcześniej  wywieszane były
postanowienia dotyczące kanalizacji. 

Pan Sekretarz odpowiedział,  że  to  postanowienie  jest  aktem w danej  sprawie  i  nie  ma
potrzeby aby wisiało ono na tablicy ogłoszeń.

Pan Zbigniew Jonio
Odnosząc się do sprawy Pani  A    Z       Pan radny stwierdził,  że dziwi się,  że mimo
wygranej sprawy sądowej, stanowiska Kuratorium i Komisji Rady Gminy dalej drąży się ten
temat.  Zapytał,  czy Pan Wójt ma wpływ na to, żeby wreszcie ten temat zakończyć.   Pani
Dyrektor jeździ na sprawę, to są koszta. 

Pan  Sławomir  Pytel poparł  stanowisko  Pana  Jonia,  stwierdził,  że  środki  publiczne  są
angażowane w tę sprawę.

Pan Zbigniew Jonio zwrócił  się do Pana Przewodniczącego Rady i  jednocześnie sołtysa
sołectwa Mielnik z zapytaniem dlaczego ze środków funduszu sołeckiego nie przeznaczono
jakiejś kwoty 500-1000 zł. na doposażenie placu zabaw na Przedmieściu. Przeznacza się duże
pieniądze  na  zakup  akordeonu czy  biesiadę,  a  można  byłoby kupić  dzieciom trampolinę,
zrobić jakieś zadaszenie na wypadek deszczu.
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Pan Przewodniczący Rady poinformował,  że fundusz sołecki jest  rozdysponowywany na
zebraniu wiejskim wszystkich mieszkańców i wówczas trzeba zgłaszać te uwagi,  a nie na
sesji.

Pan Stefan Troc odniósł się do sprawy zamieszczenia w Informatorze gminnym informacji
dotyczącej  działalności  Rady  Gminy.  Stwierdził,  że  jest  to  zrobione  wyrywkowo,  często
jakby wyrwane z kontekstu, jako przykład podał zapis dotyczący glosowania nad uchwałą w
sprawie  obniżenia  pensji  Wójta  Gminy.  Pani  redagująca  informator  użyła  stwierdzenie
„przeciwni  Wójtowi  radni”.  Pan  Troc  stwierdził,  że  nie  jest  to  prawdziwe  stwierdzenie,
statystyki  mówią  co  innego,  jako  radny  w  większości  głosowanych  uchwał  był  za  ich
przyjęciem, w tej sprawie głosował przeciw, ponieważ uważa, że na taką gminę jak Melnik
pobory wójta są za duże. Miał prawo tak zagłosować i nie oznacza to, że jest przeciwnikiem
wójta. Trzeba było z imienia i nazwiska wymienić tych przeciwników wójta.
Odniósł się także do sprawy zamieszczenia w informatorze pisma jakiejś  tam fundacji,  w
którym używa się zwrotu w odniesieniu do Głosu Siemiatycz „w jakimś Kurierze Podlaskim”.
Pan Troc uważa, to że w ten sposób zamknięto usta lokalnej prasie, już na drugiej sesji brak
jest przedstawiciela gazety. Mieszkańcy gminy pozbawieni będą informacji o pracy rady. Pan
radny  uważa  to  sformułowanie  za  obraźliwe  i  jego  zdaniem  to  pismo  nie  powinno  być
powielane i publikowane w Informatorze.

Pan Sekretarz Gminy
Stwierdził, że to my jako gmina zostaliśmy obrażeni prze Kurier Podlaski. Osobiście wraz z
Panem  Wójtem  i  Panią  Skarbnik  uczestniczył  na  Zamku  Królewskim  w  Warszawie  w
odbiorze  przyznanej  nam nagrody.  Na drugiej  stronie  gazety opublikowane nieprawdziwe
informacje  na  temat  otrzymanej  przez  gminę  statuetki  Euro-Gmina,  w  związku  z  czym
podjęliśmy  działania.  Do  dzisiaj  nie  otrzymaliśmy  faktury  za  tę  nagrodę,  czyli  jej  nie
kupiliśmy. Pani redaktor tego czasopisma odważyła się nazwać fundację przyznającą nagrody
„jakaś fundacja”. W związku z tym przedstawiciele tej fundacji odpowiedzieli „jakiś Kurier
Siemiatycki”.  Poinformował,  że  zapewne  ze  strony fundacji  będą  działania  prawne w tej
sprawie.

Pan A       M           zapytał  za co otrzymaliśmy ten tytuł,  skoro tak naprawdę żadna
inwestycja  do tej  pory nie została zrealizowana a te które są realizowane,  prowadzone są
niezgodnie  z  prawem.  Czy  za  to,  że  mamy  coraz  większy  dług  i  drugą  najdroższą
administrację gminną w Polce? Czy my mamy sukcesy i możemy nazywać się Euro-gmina?

Pan  Sekretarz stwierdził,  że  takich  nagrodzonych  gmin  i  powiatów  było  na  Zamku
Królewskim bardzo dużo. Jesteśmy zaszczyceni tym, że tylko w towarzystwie jednej gminy
Narewka województwo podlaskie było tam reprezentowane. Na dyplomie jest napisane za co
dostaliśmy nagrodę.

Pan Stefan Troc przytoczył regulamin fundacji przyznającej tę nagrodę. To nie jest tak, że
Gmina Mielnik została zauważona, trzeba było tam się zgłosić. 

Pan Wójt  stwierdził,  że dobre jest  to,  że się spieramy i  dyskutujemy w wielu sprawach.
Wszyscy,  którzy  uczestniczyli  w  odbiorze  tych  nagród,  cieszyli  się  niezwykłym
wyróżnieniem  kapituły  obradującej  przy  Ministerstwie  Gospodarki.  My  nie  zgłaszaliśmy
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naszego  udziału  w tym plebiscycie.  Na dwa  tygodnie  przed  galą  na  Zamku  Królewskim
dostaliśmy zaproszenie do uczestnictwa. Bardzo się z tego ucieszyliśmy, bo ktoś, gdzieś tam
oceniając całokształt ostatnich lat w Gminie Mielnik uznał, że ileś spraw jest pozytywnych w
stosunku  do  pozostałych  samorządów.  Pan  Wójt  podziękował  wszystkim  radnym  którzy
złożyli  życzenia  świąteczne,  szczególnie  Panu  Sławkowi  Pytlowi,  który  w imieniu  klubu
radnych przesłał życzenia pracownikom Urzędu. Końcówka roku zawsze jest takim okresem
kiedy każdy ogląda się za siebie, patrzy co minęło jak minęło, gdzie rzeczywiście pomylił się
ewentualnie za co musi bić się w piersi. Będzie po nowym roku na sesji taki moment,  że
będzie  można  podsumować  miniony rok,  który  osobiście  dla  Pana Wójta  i  pewnie  dużej
większości mieszkańców był  rokiem dobrym. Był  może rokiem złym dla Pana A        i
Pana K         , bo nie udało im się zrealizować referendum. 
Pan Wójt złożył obecnym na sesji radnym i gościom życzenia noworoczne a wyznawcom
prawosławia życzenia świąteczne.

Pan Przewodniczący Rady obecnym na sesji i pracownikom Urzędu Gminy również złożył
życzenia noworoczne i świąteczne.

Do punktu 17.

Wobec wyczerpania porządku obrad XXVII sesji Rady Gminy Przewodniczący Rady
podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała:
Elżbieta Szymańska

  Przewodniczący Rady

Władysław Stankiewicz


